

JOIN OUR VOLUNTEER MOVEMENT!

Over 1,000 volunteers have supported 13,000 seniors, enhancing connections and promoting healthier ageing through active ageing centres and home care programs.



ABOUT LIONS BEFRIENDERS

Established in 1995, Lions Befrienders Service Association (Singapore) [LBSA] is a Social Service Agency that focused on supporting seniors to age healthily in their communities, promoting purposeful and meaningful lives.

VOLUNTEER OPPORTUNITIES



Community
Befriender



Accompaniment



Community
Outreach



Skills-based
Volunteer

REGISTER TODAY!



Rewards of Volunteering

- ☒ Contributing to a Noble Cause
- ☒ Creating Meaningful Impact
- ☒ Building a Broader Network
- ☒ Training and Skill Development
- ☒ Experience in Community Service

A programme of
District 309 Singapore

A member of:



For more information, please email to volunteer@lb.org.sg or call 9798 8707

加入 狮子乐龄之友 乐龄义工服务活动!

已有1,000多名义工通过活跃乐龄中心和居家护理计划，为13,000名乐龄提供支持，增强社区联系并促进健康老龄化。



乐龄友伴



中心义工



活动义工

狮子乐龄之友协会简介

狮子乐龄之友协会（新加坡）简称 LBSA 成立于1995年，是专注于社区乐龄关怀的义工福利组织，致力让乐龄拥有积极充实的晚年生活。

乐龄义工岗位



乐龄友伴



外出活动义工



中心义工



活动义工

参与义工服务的收获

- ☒ 充实而有意义的生活
- ☒ 与社区保持联系
- ☒ 结交新朋友
- ☒ 持续学习与参与社会
- ☒ 为他人带来温暖与关怀



A programme of
District 309 Singapore

A member of:

Supported by:



欲知详情，请电邮至 volunteer@lb.org.sg 或致电 9798 8707。